
 

 
 

 

 

Republika e Kosovës 
Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje 

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija 

Sednica br.16 

Priština, 18. april 2018. u 10:00. časova 

Zgrada Skupštine, sala  N-302- 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku,Verica Ćeranić, Andin Hoti, 

Muharrem Nitaj, Shqipe Pantina, Avdullah Hoti, Zafir Berisha iAlbert Kinolli, 

 

Odsustvovali: Faton Topalli i Ali Lajçi. 

 

Osoblje za podršku komisije: Mehmet Simnica. 

 

Drugi učesnici: Ilir Salihu,Vlora Spanca, Shkëlqim Xhema-NKR; Mentor Hyseni- GIZ;i 

Valbona Bytyqi, Egzona Avdiu, Edona Asllani -“Ekonomia Oline”. 

 

Sednici je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 28.03.2018; 

3. Razmatranje izveštaja o reviziji izveštaja o efikasnosti menadžiranja  građanskih 

predmeta pri Osnovnom sudu; 

4. Razmatranje plana delovanja Vlade za naglašavanje preporuka iz Izveštaja za reviziju 

za 2016; 

5. Razno. 

 

Predsednik je konstatovao da su ispunjeni uslovi za rad.. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsednikje konstatovao da je dnevni red usvojen bez primedbi. 

 

 



2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 28.03.2018; 

 

Zapisnik sa sednice od  28.3.2018. usvojen bez primedbi. 

 

 

3. Razmatranje izveštaja o reviziji izveštaja o efikasnosti menadžiranja  građanskih 

predmeta pri Osnovnom sudu; 

 

Predsednik; rekao je da se danas nalazi na razmatranjuIzveštaj o reviziji izveštaja o efikasnosti 

menadžiranja  građanskih predmeta pri Osnovnom sudu i Plana delovanja Vlade za naglašavanje 

preporuka iz Izveštaja za reviziju za 2016, ali zbog toga što nisu se odazvali prisustvu 

predstavnici SSK, nije moguće razmatranje ove tačke dnevnog reda.  

 

 

Shqipe Pantina;rekla je da neodazivanje na naš poziv govori o neozbiljnosti prema Skupštini i 

Komisije, stoga predlaže da se još jednom pozove SSK da izveštava i ukoliko se ne odazovu na 

poziv predložila je da se izveštaj dostavi plenarnoj sednici.  

 

Andin Hoti, predložio je da se pozovu predstavnici KSK i ukoliko ne budu došli da se izveštaj 

dostavi plenarnoj sednici. 

 

 

Zaključak 

 

Komisija je donela odluku da izveštaj o efikasnosti menadžiranja građanskih predmeta pri 

osnovinim sudovima da se razmatra na narednoj sednici Komisije. 

 

 

 

4. Razmatranje plana delovanja Vlade za naglašavanje preporuka iz Izveštaja za 

reviziju za 2016; 

 

 

Predsednik, rekao je da je Vlada dostavila Plan delovanja Vlade za naglašavanje preporuka iz 

Izveštaja za reviziju za 2016 i otvorio diskusiju. 

 

 

Ilir Salihu; pozdravio je Vladu na izradi plana delovanja. Vlada nije imala jasan pregled 

preporuka i aktivnosti koje treba preduzeti, tako da je bilo ponavljanje preporuka iz godine u 

godinu u mnogim budžetskim organizacijama. U nekoliko slučajeva ne dostaju rokovi za 

primenu aktivnosti i preporuka ili se kaže da je u procesu ali se ne daju detalji. Bilo bi dobro da 

kada su izveštaji i preporuke sprovedene da se da opis o primeni tih preporuka. Vlada bi trebala 

da odredi titulara tok dokumenta, budući da se u odluci Vlade kaže da plan treba usvojiti zahteva 

primena preporuka, ali kasnije izveštavanje nije poznato za koga je i šta se događa u koliko im 

postoji zastoj u implementaciji preporuka. Moj savet je bio da Vlada odredi titulara ovih 

budžetskih izveštaja a zatim da se formira mehanizam za monitorisanje progresa i postupaka 

koje treba preduzeti u institucijama.   

 

 



Shqipe Pantina; rekla je da je saglasna sa onim što je rekao zamenik revizora. Ministarstvo za 

financije održava redovne godišnje sastanke sa opštinama i diskutuje o problemima za koje želi 

rešenje, ali to nije dovoljno. Takođe, značajno je od koga tražimo odgovornost za ovaj plan, 

naravno da je titular premijer i mi treba da ga pozovemo.  Želim da naglasim da Vlada treba da 

preuzme i obaveze, jer plan je u kontinuitetu. 

 

Avdullah Hoti; rekao je da on nije upoznat o sličnoj praksi da za plan delovanja pozovemo 

Vladu za izveštavanje, jer ona vrši izradu plana delovanja i nije potrebno. Plan delovanja služi 

samo za informisanje. 

 

Andin Hoti,predložio je da se pozovu predstavnici Ureda premijera  i ukoliko ne budu došli da 

se izveštaj dostavi plenarnoj sednici. 

 

Zaključak 

 

Komisija je donela odluku da Plan delovanja Vlade o nalazima iz Izveštaja o reviziji za 2016. 

bude razmatran na narednoj sednici Komisije. 

 

 

5.Razno 

 

Predsednik,informisao je poslanike sa da su se saglasili sa NKR da izveštaje o reviziji prethodne 

godine odmah dostave Komisiji kako bi započeli razmatranje. 

 

Sednica je završena u 11:00 časova. 

 

 

Predsednik komisije, 

Izradilo:                        ___________________ 

Osoblje za podršku komisije    Driton Selmanaj  


